The United States of America

The United States of America is another important English-speaking country. It consists of fifty different states and the District of Columbia joined together under one government. 

The USA covers an area of almost 9400000 square kilometres and is twice as large as all the countries of Europe combined. It is placed in the middle of the North American continent and is washed by the Atlantic Ocean in the east and the Pacific Ocean in the west. Placed between two oceans, the USA has a free access to the trade routes of the world. 

The USA is divided into three areas: Eastern area — a highland. Central area — a plain, and the Western area which is mountainous. The north-western part of the USA includes five lakes. The whole central plain constitutes the basin of the Mississippi River. The Mississippi is one of the longest rivers in the world. 

On the whole the USA has a continental climate. It is at the same time one of the coldest and one of the hottest countries, one of the wettest and one on the driest. 

The flag of the United States is called “Stars and Stripes”. The 50 stars represent the 50 states and the 13 stripes represent 13 original English colonies, which in 1776 became free and independent of England. 

The USA is governed by Congress and by the President. Congress consists of the Senate (100 senators — 2 from each state) and the House of Representatives (435 Congressmen). The President, who is also the head of the government and the commander-in-chief of all the armed forces, is elected every four years. 

The capital of the United States is Washington. It is situated on the Potomac River not far from the Atlantic coast. Washington is not a very large city. Such cities as New York, Chicago, Los Angeles, San Francisco, Houston, Dallas, Philadelphia, Detroit, New Orleans and some others are more larger. 

The USA is one of the most developed country in the world. It is a country of great contrasts. There are a lot of unsolved problems in the country such as unemployment and inflation, but nevertheless it is one of the greatest countries in the world. 

Перевод текста: The United States of America

Соединенные Штаты Америки - другая важная Англоговорящая страна. Это состоит из пятидесяти различных государств и Округа Колумбия, объединенного при одном правительстве. 

США покрывают область почти 9400000 квадратных километров и - дважды такого размера, как все страны объединенной Европы. Это помещено в середине североамериканского континента и вымыто Атлантическим океаном на востоке и Тихом океане на западе. Помещенный между двумя океанами, США имеют свободный доступ к торговым маршрутам мира. 

США разделены на три области: Восточная область — нагорье. Центральная область — равнина, и Западная область, которая является гористой. Северо-западная часть США включает пять озер. Целая центральная равнина составляет бассейн Реки Миссиссипи. Миссиссипи - одна из самых длинных рек в мире. 

В целом США имеют континентальный климат. Это - в то же самое время один из самых холодных и одной из самых горячих стран, один из самых влажных и один на самом сухом. 

Флаг Соединенных Штатов называют “Звездами и Полосами”. Эти 50 звезд представляют 50 государств, и эти 13 полос представляют 13 оригинальных английских колоний, которые в 1776 стали свободными и независимыми от Англии. 

США управляет Конгресс и президентом. Конгресс состоит из Сената (100 сенаторов — 2 от каждого государства) и Палаты представителей (435 Конгрессменов). Президент, который является также головой правительства и главнокомандующего всех вооруженных сил, избран каждые четыре года. 

Капитал Соединенных Штатов - Вашингтон. Это расположено на Потомакской Реке недалеко от Атлантического побережья. Вашингтон не очень большой город. Такие города как Нью-Йорк, Чикаго, Лос-Анджелес, Сан-Франциско, Хьюстон, Даллас, Филадельфия, Детройт, Новый Орлеан и некоторые другие более больше. 

США - одна из наиболее развитой страны в мире. Это - страна больших контрастов. Есть много нерешенных проблем в стране, типа безработицы и инфляции, но однако это - одна из самых больших стран в мире.

